

Title (en)

Continuous forms intended to form assemblies or envelopes which can be stuck on an object.

Title (de)

Endlosformular zum Formen der Sätze oder Umschläge, die auf einen Gegenstand klebbar sind.

Title (fr)

Ensembles continus destinés à former des liasses ou enveloppes prévues pour être collées sur un objet.

Publication

EP 0603015 A1 19940622 (FR)

Application

EP 93401664 A 19930628

Priority

FR 9215300 A 19921218

Abstract (en)

Form consisting of a continuous lower strip (1) to which there are temporarily attached the constituent parts (5 to 8) of an assembly which after being detached from the lower sheet will be stuck to a parcel or the like. The lower strip has no lines of weakness, which would not be strong enough to prevent them from being torn when the constituent parts of the assembly are being pulled off. The assembly preferably comprises, however, lines of weakness (12) in order to facilitate its folding, these lines being nevertheless strong enough not to tear when it is being pulled off. <IMAGE>

Abstract (fr)

Ensemble formé d'une bande inférieure continue (1) sur laquelle sont fixés de façon provisoire les éléments (5 à 8) constitutifs d'une liasse qui après avoir été décollée de la feuille inférieure sera collée sur un colis ou analogue. La bande inférieure est dépourvue de lignes d'affaiblissement dont la résistance serait trop faible pour les empêcher de se déchirer lors du décollage des éléments de la liasse. De préférence, celle-ci comporte cependant des lignes d'affaiblissement (12) destinées à faciliter le pliage de l'ensemble, ces lignes étant toutefois assez robustes pour ne pas se déchirer lors de ce décollage. <IMAGE>

IPC 1-7

B42D 5/02; G09F 3/02; G09F 3/10

IPC 8 full level

G09F 3/02 (2006.01)

CPC (source: EP)

G09F 3/0288 (2013.01)

Citation (search report)

- [A] US 4211434 A 19800708 - REESE JONATHAN [US]
- [A] US 4995642 A 19910226 - JUSZAK JOSEPH J [US], et al
- [A] EP 0412842 A2 19910213 - NCR CO [US]
- [A] FR 2369101 A1 19780526 - BURROUGHS CORP [US]

Designated contracting state (EPC)

DE ES FR GB NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0603015 A1 19940622; EP 0603015 B1 19971229; AU 5251593 A 19940630; AU 671872 B2 19960912; DE 69315967 D1 19980205;
DE 69315967 T2 19980416; ES 2111724 T3 19980316; FR 2699714 A1 19940624; NZ 250457 A 19951127

DOCDB simple family (application)

EP 93401664 A 19930628; AU 5251593 A 19931216; DE 69315967 T 19930628; ES 93401664 T 19930628; FR 9215300 A 19921218;
NZ 25045793 A 19931215